
Zápis ze schůze výboru SVJ Čistovická 1700/62,  dne 22.10.2019
přítomní: 
Výbor SVJ - Svatopluk Cafourek, Petr Aksamit, Vesna Vaško, Luděk Pilný, Alexandra 

Kurzová
Yvex - Tomáš Mach 
______________________
příští schůze plánovaná na 26.11.2019
______________________
1. fasády: - Ze vzorníku se vybírá barva pro červené domy. Barevné vzory budou 

namalované před shromážděním, na kterém se odhlasuje odstín pro červené domy. 
Pan Pilný a pan Zahradník (jako bydlící v červeném domě č.1. navrhnou několik 

barevných odstínu podle kterých se namíchají vzorky. 

2. terasy:  Na pořadí jsou terasy: 112, 711, 713 214, 813, 314.   
Byla zorganizovaná schůze s majiteli 112 a 711. (Vesna a Luděk). Ukázala se jím terasa 

č. 212, a majitele obou teras odsouhlasili že chtějí stejně řešenou terasu, a stejného vzoru. 
Terasa 112 (majitel pan Brzek) je připravená k pracím podle domluvy, termín na jaře 

2020. Majitelka terasy 711 ( paní Mašičová) musí rozhodnout jestli se při rekonstrukci bude 
plánovat budouci zimní zahrada a podle toho nalézt vhodná řešení při rekonstrukci. 

3. výměná těsnících kartáčů na dveřích do garáže - kartáče jsou již zakoupené a 
uskladněné. Pán Helebrant chce tyto práce spojit s montáži "zámkového tlačítka" na bráně k 
Lídlu. Tlačítko je již objednané, a cena za práce s tímto spojené bude dodaná k odsouhlasení 
výborem. 

4. malování chodeb a schodišt' - práce pokračuji podle plánu. Hotové jsou modré 
domy, dokončují se domy zelené. Chodby všech domů mají barevné prvky podle minulého 
malování. V domě č. 1. bylo na výslovnou žádost majitele pana Zahradníka (který dodal 
výboru písemné prohlášení se souhlasem více majitelů z domu č.1. k šedé barvě) dovoleno 
namísto světlé cihlové červené použít světlé šedou barvu. Výbor s timto řešením souhlasil na 
mímořádné schůzi 29.7.2019. Výbor též konstatuje že použití jiného odstínu pro dům č.1. 
nenavýší rozpočet celkové ceny za výmalbu chodeb. 

Po výmalbě všech chodeb budou olepené exponované rohy lištami a dílo bude 
zkontrolováno.  

9. otevřené dveře od garáží na chodby: lidé z nedbalosti nechávají otevřené 
protipožární dveře od garáže na schodiště a chodby domů. Bude napsáno poučení a žádost o 
důsledné zavíraní protipožárních dveří. - sepíše S. Cafourek.  - dveře nechává otevřené i 
uklízeč - poprosit pana Macha aby všem bylo nařízeno dveře zavírat.

10. nájezdy do garáží - pan Zedník zkusí opravit jeden z nájezdů - vyzkouší se 
technologie a trvanlivost opravy, zjísti se cena. - zatím nedořešeno 



11. teče do garáže v domě 9. - není jasné kudy zatéká, terasa nad timto místem je 
opravená a zkontrolovaná - řešení je problematické. Zatím se to zkusi řešit přes pana Víška - 
kontakt má Matějka a Pilný. 

12. dotaz pana Čulíka  - možná příjde na schůzi a probere tyto otázky osobně

Vážení, 
dozvěděl jsem se, že byl rozvázán na popud pana Pilného pracovní poměr s paní Hubičkovou. 
Vzhledem k tomu, že mé osobní zkušenosti s touto vrátnou byly vesměs kladné, uvítal bych 
bližší vysvětlení tohoto případu. 
Co se týče stále přetrvávajících problémů s příjmem rádia na frekvenci FM 89,5 (Country 
radio), opět se již po několikáté stala tato stanice neposlouchatelnou. Vzhledem k tomu, že 
frekvence ostatních stanic pracují v tomto rozsahu bez problémů, jedná se, dle mého názoru 
buď o chybné nasměrování antény nebo o chybnou volbu typu antény. Rád bych se proto 
závazně dozvěděl od odpovědné firmy, jak je možné, že zrovna příjem na této frekvenci 
nefunguje a zda už konečně tento problém uspokojivě vyřeší. 
Těším se na Vaši odpověď a zůstávám s pozdravem. 
Jiří Čulík 

Ing. Jiří Čulík, CSc. 
Čistovická 1700/62 
163 00 Praha 6  
mob. 723 935 281 
mail: j.culik@centrum.cz 


